

ကတ်လောန်ရ။ တလိုင်ဒိုဟ်ဗြေတ်ဂွံင် ကြင်ဒိုင်အိုတ်ကွေံမွဲး ဟိုကောန်မန်ပိုတွပညာ ညးမစီကွး တအ်ညးဂမ္တိုင်အံ၊ အိုတ်ညးအိုတ်အဲ တွဟ်နပိုသွေံပွန်ကလေင်ကွာ် ဂွံင်ဒွေးတြေံတမူပွန်ဂှ် လွတ်ခဲ ယု လွပုအ်ကာ လွလိုင်တူ ညိုင်ပိုသွတ်သွတ်အိုတ်ပြဟ်ရ။ ပိုသွတ်သွတ်အိုတ်ပြဟ်တု ကွာ် ဗက်မိုန်နန် လွေင်ဂွံင်တြေံတမူပိုပွန်ညီရ။ ဂွံင်တြေံတမူဂှ် ခိုဟ်ဒးရးဒိုင်ရမ္မး ပိုဒးမင်မွဲယိုက်ဒိုက်အာ ဂွံင်တြေံတမူပိုပွန်ရောင်။

တွပညာလိက်မန်ပိုခမီခရ် အွာချုလိက် အွာဇုန်လိက် အွာခွံလိက် သိုညးတွဝါသနာ ညးမသွေမ် သွအဲကွာ်လိက်ပတ်မန်တအ်ညးဂမ္တိုင်အိုတ်သို သွလွီပရာမ္မဲစွဲသွဟ်မွဲး ကျိုက်လွေင်သမ်အဲသမ်အေဟ် မလုပ်ပြက်နလျှဲလွေက်ထွေန်စပ် သတိုကျိုခြပ်ဒိုင် ပွဲကိုလိက်မန်ခေတ်ပိုတူဏအံဝှ် ပိုခါကးတုဟ် ပေတ် ကြကြာတ်သွးဇုးကွေံမာန်ဏီရောင် အဲပွေဟ်ဖျေံစိုတ် ဗွဲမလောန်ရ။ ညးဂြိုက်ဂွာ် အဲဂြိုက်ဂွာ် ညးလွတ်အဲလွတ် ညးဂိုတ်လွီ အဲဂိုတ်လွီ၊ ညးကလေင်ပလေင်လိက်ညး အဲကလေင်ပလေင်လိက်အဲ သာ်ဝှ်ယပ်ပိုဒေတ်မင်မွဲအာညီညီ အလုံသိုကိုညးဖအိုတ်မွဲး လိက်ပတ်ပိုမန်တူဏအံ ယဲဝေဒနာဒစိတ် ဇော်တြဂမ္တိုင်အိုတ်သို မလွန်ဗပိန်ပျိုက်ပျန် ပျဲပျာ်ရာန်သ္တိုတ်တု မွဲးစံင်သလားဂိက္ကာန် ယာ်ကသပ်ယို ထအိဟ် လောတ်သ္တိုသွာ်ဒိုင် ပွဲကိုသွန်ပါင်တြေင်ဂမ်စိုတ်ဝှ် မွဲမပြဟ်ဟေင် ကလိဝှ်တအသာရဝါတ်တု ကြက်မကလေင်သမူဟ်ကျွဲ ယိုက်မုက်ယာကျိုပ်ပင်ကအံ မြဟ်မြထတ်စောံကျေင်ဂေါင်ရောင်ဆဲတိုန် မွဲ ဝါပစ္စုပွန် ဂတမတ်ပွန်ရောင် မဆောတ်အာဟံမွဲရ။

((((((((((((((((((((())))))))))))))))))

လီုလျိုင် ပလေင်မွဲချိုင်

ဟိုတ်နူကိုပိုညးဂမ္တိုင် ဟံရိုင်လိက်တြေံ ထေံလသာကွေံလိက်တြေံတု လိက်မန်ပိုခေတ်လျှဟ်ဏအံ မွဲးလီုလာ်စာ်ထောင်ကျင်ဇုာ်ဒွာ်ရောင် ဂွံဆိုကေတ်ဗွဲမပြာကတ်ရ။ ဗွဲတေင်မွဲး လိက်ကျပ်လိက်ဝေင်တအံ ဂှ် ညးတမူအွာကဝိမန်ပိုတြေံတအံ ဂွံချုဆန်ခွဲဗဒ်ကိုလပ် ဇုန်ကဗျလင်္ကာဂမ္တိုင်ကို ဇုန်လိက်ပလးမ ဂမ္တိုင်ကို နွံတ်ဗွဲမဂြိုင်ဂွင်ရ။ ဂွာ်ဝါတ်ကေတ်ဝါတ်လွဂးရ။ နွံပိုက်ကွေံမွဲး ဒးဂွာ်ညိုင်ဂွံရောင်။ လိက်တြေံ နွံတ် ဟံဂွာ်ဟံလွတ်ဟံရိုင် ထေံလသာကွေံတု လျှဟ်မချုမခွဲကေတ်တိုမွဲးဂှ် ဝေါဟာရကို အဓိပ္ပါယ် ရှိသာကို ခေံဟံညီသာကိုလိက်တြေံ ဆောတ်မှာယောင်ယာအာမာန်ဒ်တု ခေံဒ်တအန္တရဲကိုလိက်ပတ် မန်ဇကု အဲကွာ်လိက်ပတ်မန်ဇကု လီုလာ်ကွေံဗွန်ဗြိုက်တိုအာမာန်ရောင်မွဲးဝှ် ညးညးအဲအဲ ထေက် ကိုဝှ်ဝေင်သတိလျိုင်ဟေင်ရ။ အဲမိက်ဂွံသွဥပမာတု တိတ်ဟိုထွးကိုညီ၊ သိုက်ဂွံပျိုင်ဒုဟ်ဗျိဟ် ပျုတ်ဟာ ဝေင်အွာလိက်တအံဟံသေင်၊ မှုတ်စေတနာသွးသွးပြု တွဟ်နသိုက်ဂွံမင်မွဲယိုက်ဒိုက်တ အဲကွာ် လိက်ပတ်မန်ဟေင်ရောင်။